
 

 

 

  

Schriftelijke vragen 

Datum 11 januari 2022 

Volgnummer 13 

Onderwerp 

Schriftelijke vragen van de leden Heinhuis en Flentge inzake het loslaten van de koppeling tussen 

de gas- en warmteprijs 

Aan het college van burgemeester en wethouders 

Toelichting indieners: 

De consumentenbond heeft per brief een oproep gedaan aan het kabinet om de koppeling tussen 

gasprijzen en die van warmte los te laten. Die koppeling heeft niet alleen landelijk maar ook lokaal 

veel gevolgen voor de energierekening. AT5 meldde op 4 januari 2022 dat ook Amsterdammers 

met Stadswarmte een hogere energierekening gaan krijgen en dertien euro per maand meer moe-

ten gaan betalen als gevolg van deze koppeling. Dit terwijl de prijs van restwarmte van bijvoor-

beeld het AEB niets te maken heeft met die van gas. De fracties van de PvdA en SP vinden het 

daarom niet uit te leggen dat Amsterdammers die aangesloten zijn op Stadswarmte straks een ho-

gere energierekening krijgen terwijl ze hun huizen niet verwarmen met gas. Dit heeft gevolgen 

voor de kosten die Amsterdammers maken maar zet ook druk op het draagvlak voor de noodzake-

lijke energietransitie.  

 

Gezien het vorenstaande stellen de leden Heinhuis en Flentge, namens de fracties van de PvdA en SP, 

op grond van artikel 84 van het Reglement van orde gemeenteraad en raadscommissies Amsterdam, 

de volgende schriftelijke vragen aan het college: 

 

1. Heeft het college kennisgenomen van de urgente oproep van de Consumentenbond om de gas-

prijs los te koppelen?  

 

2. In een brief van 15 oktober 2021 schrijft het college dat zij in gesprek is met Westpoort Warmte 

over het ontkoppelen van de gas- en warmteprijs. Wat is de laatste stand van zaken van deze 

gesprekken? Graag toelichting.  

 

3. Op 4 januari 2022 meldde AT5 dat Stadswarmte gemiddeld 13 euro per maand extra zal gaan 

kosten. Is het college op de hoogte van deze stijging en hoe reflecteert zij hierop?  
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4. Kan het college een inschatting maken voor hoeveel van deze Amsterdammers deze stijging 

problematisch kan worden, met andere woorden: voor hoeveel Amsterdammers energiear-

moede kan dreigen door deze stijging en zo ja zou zij deze inschatting willen maken? 

 

5. Is het college het eens met de fracties van de PvdA en SP dat deze stijging een negatief gevolg 

kan hebben voor het draagvlak voor de noodzakelijke energietransitie? 

 

6. In Rotterdam wordt door de fractie van de PvdA een oproep gedaan aan het college om een 

brandbrief naar Den Haag te sturen om te pleiten voor een snelle aanpassing van de Warmte-

wet. Is het college bereid gezamenlijk met Rotterdam en mogelijk ook andere gemeenten zo 

een brief te sturen?  

 

Indieners 

LE. Heinhuis 

E.A. Flentge 


